
 

Mimoriadne zasadnutie sekcie žien 

9.6.2021  

prítomní členovia:  Stanislav Kútik, Katarína Krekáňová, Anna Bullová, Adriana Korpová, 
Jana Luptáková, Zuzana Purdeková, 

prítomní pozvaní:  Ingrid Barutová  
neprítomní ospravedlnení  Mikalai Hradoukin 
 
 
Mimoriadne Zasadnutie sekcie žien  sa konalo on-line. 
 
 
Program:    Stanovisko reprezentačného trénera k neúčasti reprezentantiek SR na sústredení 
 
S. Kútik    -        vysvetlil dôvod zvolania Mimoriadneho zasadnutia sekcie žien 
 

-        RT M. Hradoukin napísal svoje stanovisko RT na základe ospravedlnenia sa 
          všetkých pozvaných pretekárok z Bratislavy na reprezentačnom 
          sústredení v termíne 13. – 23.6.2021 
                    
-         on-line stretnutie sa konalo sa za účelom vysvetlenia Stanoviska RT  
          k neúčasti  reprezentantiek na sústredení v Detve v termíne  
          13. – 23.6.2021 a reakcie J. Luptákovej k nemu 
                  
           

J. Luptáková   má k Stanovisku RT výhrady  
-        nesúhlasí, aby neúčasť reprezentantiek na sústredení, ktoré sa z neho 
          ospravedlnili mala za následok vylúčenie z reprezentácie  
 
-        čiastočne súhlasí so Stanoviskom RT a zdôraznila, že je potrebné dodržiavať   
         termíny plánovaných sústredení a zúčastňovať sa ich podľa plánu. Ale 
         zároveň navrhuje, aby sme  v tejto „ťažkej“ dobe boli k dievčatám  
         ústretovejší (dôvody sú uvedené v reakcii J. Luptákovej k Stanovisku RT,   
         zaslanej mailom všetkým členom sekcie žien dňa 9.6.2021 
                 
                                   

S Kútik    Stanovisko RT bolo podrobne prediskutované so všetkými členmi sekcie žien  
 

 
Závery:    Členovia sekcie žien jednohlasne podporili Stanovisko M. Hradoukina k neúčasti  

reprezentantiek na sústredení so závermi, že do budúcna je potrebné: 
- prísne dodržiavať povinnosti reprezentantiek, ako aj štatút reprezentanta SR .  

V prípade neplnenia si reprezentačných povinností postihy musia byť  pre 
všetkých rovnaké! 

- Je potrebné DODRŽIAVAŤ schválenú termínovú listinu, nie je možné ju 
v priebehu roka  bezdôvodne meniť. 

 
 
  -  
 
 
 
 
Zapísala:  Barutová Ingrid       Bratislava, 17.6.2021 
Overil:  Kútik Stanislav 


